
Saksliste og referat SU-SMU  

Notodden videregående skole   

Skoleår: 2021_22 Møtedato: 16. mai. 2022  

Roller i SU-SMU    Navn   

Leder (elev)    Erin Lois Nieuwenhuize (HO)  

Nestleder (elev)   Alexander Milevasslien (TRL)  

Andre elevrepresentanter   Tord Helmersen (elevrådsleder) (EL)  
Kristian Lorentzen Næss (SR)  
Leo Jæger (ST)  
Andrea Haugen Gjerjordet (ST)  

Rektor/skolelederrepresentant   Karl Agnar Wåle  

Ansattrepresentant(er)   Matthew Hochstetler – miljøarbeider  
Torgeir Holla – avd. leder administrasjon  

Skoleeierrepresentant   Michelle Wirgenes  

Representant skolehelsetjenesten  Hilde Tveiten Kasin  

  

Til stede:  Tord, Erika,  Erin, Andrea, Karl Agna, Torgeir, Michelle, Hilde  
Saksnr   Saksliste   Referat med ansvar og frister   

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø)  

Fast sak   Rektor informerer om 
oppfølging av saker fra 
forrige møte, hvordan er 
innspillene fra SU-SMU 
fulgt opp?   

• Parkering er fortsatt en utfordring. Det er 
samtaler med kommunen om P-lass ved BB 
huset. Skolen kan parkere på nedre del av 
mot vannet i Hydroparken  
• Knagger er satt opp på toaletter til jakker 
og vesker mv.  

15_21/22  Informasjon om arbeidet i 
elevrådet 
v/elevrådsleder  

• Elevrådet ønsker mer aktivitet både 
sosialt og faglig på tvers av klasser og 
utdanningsprogram – temadager?  
• AD-dagen gikk ikke så bra som tidligere. 
Det ble mindre inntekter (under TNOK100) 
Ønsker en egen dag i skoleplanen for å få 
bedre resutat. Årets innsamling ga kun 
TNOK25.  
• Ønske om havregrøt på morgenen- gratis 
Jf. tidligere ordning med dette.  

16_21/22  
  

Elevundersøkelsen – status 
tiltak     
  

• Mobbing: Kontaktlærere i aktuelle klasser 
har tatt opp og arbeidet med dette. I tillegg 
har det vært arbeidet med holdninger og 
atferd knyttet opp mot rasistiske holdninger 
og ytringer fra enkelte klasser både fra 
skoleledelsen og kontaktlærer, rådgivere  
• Vurdering: Lærere - felles og avdelingsvis. 
I samarbeid med USN har det vært jobbet for 
mer helhetlig og samsvarende vurdering på 



skolen. Fokus på vurdering for læring, 
underveisvurdering og læringsstøttende 
vurdering  
• Medbestemmelse: utviklingsplanen, 
kantineplaner. Viktig for skolen at det er 
medbestemmelse for elevene både på fysiske 
forhold og på undervisning og vurdering. 
Fokus på dette i kursing av personalet og ved 
nyansettelser.  

  
  

17_21/22  
  

Strategiplanen – prosess 
videre ut fra elevrådet  
v/Matthew/Tord  

•  Elevrådet ønsker mer aktivitet på tvers av 
klasser. Temadager, stopp-dager  
• Tydelighet fra lærere om hva som skal skje 
gjennom året i prøver, aktiviteter, 
medbestemmelse  
• Medborgerskap kan være å legge til rette 
for mer medvirkning – klassens time  
• Mer variasjon i undervisningsforhold – 
lokaler og ute  
• Gratis frokost?  
• Skolen kommer til å ha fokus på 
helsefremmende skoler utover høsten med 
blant annet foredrag rundt søvn, aktivitet og 
kosthold. Koordinere dette med de tiltakene 
som blir satt i gang gjennom fylket og sette 
dette opp i planene for høsten.  
• Elevrådet - velge mellom de elevene som 
sier at de er interessert og har lyst til å være 
med i elevråd. Kontaktlærer bør ha en mer 
aktiv rolle i valget av tillitselev/ elevråd. Korte 
info-filmer som får fram det som er positivt 
med å være med i elevråd / SMU. “Ring-
samling” etter elevrådsmøter - jobbe mer 
aktivt for å støtte opp rundt elevrådsarbeid.  

18_21/22  Kantineplanene for neste 
skoleår - v/Torgeir  

• Kort informasjon om at skolen vil drifte 
kantinen som et forsøksprosjekt neste 
skoleåret. Målsetning om at dette skal styrke 
miljøarbeid, voksentilstedeværelse og lavere 
priser i kantina. Fokus på helsefremmende 
produkter – i samarbeid med elevrådet/SMU.  
• Automater har høyere priser enn kantinen 
har i dag, og er derfor ikke det som elevene 
etterspør - utsettes til vurdering etter 
prøveåret med kantinedrift  

 19_21/22  
  

Informasjon og aktuelle 
orienteringer ved 
rektor/ledelse  

Avslutninger?  
• Elevrådet har en komite som jobber med 
avslutning for elevene i Optime Arena den 
16.juni  

Samarbeidsavtale med Notodden kommune  
Resepsjon planlegges flyttet til inngangspartiet  



  

20_21/22  Årsrapporten  
  

Spørsmål i skjemaet   
• Skriv inn navn på medlemmer og roller 
i skolemiljøutvalget på deres virksomhet.   
• Hvordan deles informasjonen fra 

SU/SMU med elever, ansatte og foresatte?    

• Har arbeidet i SU/SMU fulgt det 

planlagte årshjulet?   

   
• Hva har elevrådet og SU/SMU fått til/ 
jobbet med i løpet av året som har gått? - 
Hvilke av alle tiltak/aktiviteter skolen 
jobber med bidrar spesielt inn i arbeidet 
med å skape et godt skolemiljø?  
• Fått sanitærprodukter inn på toaletter 
– gratis for elevene  
• Volleyball og turnering – bra for det 
sosiale miljøet  
• Mattestudio har vært positivt – mye 
deltagelse fra elevene (mye god læring, 
Starbucks, rett i koppen, har vært 
miljøskapende og fint å være der)  

  
• Hvordan inngår SU-SMU i det totale 
medvirkningsarbeidet på skolen?   

  
• Gjør en kort oppsummering av 
evalueringen og de erfaringene SU/SMU 
har gjort seg inneværende år.  

  

      

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema)  

 4_21/22  Eventuelle innspill om det 
fysiske miljøet på skolen  

Stoler kan skiftes ut i klasserom  
Farger skaper mer trivsel  

  
Neste møte: september/okt  

  

 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=PIHzCCmfL0ia7BbvfL9HehneP22e1fdIi9sf0nROZcVUMjY2MkM4T0c0RkhJTVg4MDBVODJCODFIMS4u

